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ZÁPIS ze schůze rady č. 4/2024
Obec Horoměřice

datum: 21. 2. 2024, čas: 09:00 - anonymizovaná verze zápisu

Prezence:
Přítomni: (5) Miroslav Bradáč, Ivan Král, Ing. Luboš Langer, MgA. Václav Liška, Ing. Aleš Sedláček
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (0)
Hosté:
Zapisovatel/ka: Ing. Ivana Petříková

Přítomno je 5 členů a rada je usnášeníschopná.
Jednání zahájeno 21.02.2024 v 9:07:25
V 9:07:58 odešel Ing. Aleš Sedláček, přítomni 4 radní.
Aktualizovaný stav prezence:
Přítomni: (4) Miroslav Bradáč, Ivan Král, Ing. Luboš Langer, MgA. Václav Liška
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (1) Ing. Aleš Sedláček

1. Určení zapisovatelů, předsedajícího, příp. ověřovatelů (bod číslo
1)
Předkladatel: Ing. Luboš Langer
Projednávání bodu bylo zahájeno v 9:08:11
Předsedající navrhl jednotlivé členy pracovních komisí
Ověřovatelé: Ing. Aleš Sedláček, Miroslav Bradáč
Předsedající: Ing. Luboš Langer

Bod byl přijat bez hlasování.
Diskuze zahájena v 9:08:11
Projednávání bodu bylo ukončeno v 9:08:34

2. Schválení programu jednání (bod číslo 2)
Předkladatel: Ing. Luboš Langer
Projednávání bodu bylo zahájeno v 9:08:47
Program jednání
1. Určení zapisovatelů, předsedajícího, příp. ověřovatelů
2. Schválení programu jednání
3. Ceník pro vodné a stočné na rok 2024
4. Dohoda o narovnání s ABCD development s.r.o.
5. Pověření k jednání o nákupu ojetého vozidla pro JSDH Horoměřice
6. Návrh na rozdělení nerozděleného zisku 2023 PO Školní jídelna
7. Návrh na rozdělení zisku 2023_Mateřská škola Horoměřice
8. Smlouva o zřízení věcného břemene - služebnosti IV.- 12-6027223, pro parc. č. 166/11-kNN, na
pozemku parc.č. 449/6, k.ú. Horoměřice
9. Poptávkové řízení - Vypracování projektu rekonstrukce veřejného osvětlení ve vztahu k aktuálnímu
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dotačnímu titulu
10. Dodatek ke smlouvě o dílo z 2.5.2023 . dostavba ZŠ Horoměřice
11. Ukončení smlouvy o nájmu prostoru sloužícího k podnikání
12. Galerie Orchidea - záměr obce - výmalba v GO a položení nové podlahové krytiny vč. ochrany
stěn ("bambusové rohože")
13. Cenová nabídka spol. Galileo na pořízení Informačního kiosku v zastávkách MHD
14. Návrh na pronájem bytu č.13 pro potřeby Klubu Důchodců Horoměřice
15. Cenová nabídka za převedení datových souborů passportů a vrstev v MISYSu
16. Stanovisko k výstavbě bytového domu U Dubu
17. Havarijní oprava chodníku U Antiku.
18. Nájemní smlouva na pozemky parc. č. 45/4 a 586, k.ú. Horoměřice, parkoviště Agrivep
19. Různé
Diskuze zahájena v 9:08:47
V 09:09:28 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Luboš Langer") v
tomto znění:
Rada schvaluje návrh programu jednání dle pozvánky

Hlasování
pro: (4) Ing. Luboš Langer, MgA. Václav Liška, Miroslav Bradáč, Ivan Král
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-39-4/24
zodpovídá:
termín: IHNED (21. 2. 2024)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 9:16:51

3. Ceník pro vodné a stočné na rok 2024 (bod číslo 3)
Předkladatel: Ivan Král
Projednávání bodu bylo zahájeno v 9:17:00
Důvodová zpráva:
Vzhledem k navýšení cen vodného a stočného 1. Vodohospodářskou společností, s.r.o. je třeba
schválit cenu pro vodné a stočné na rok 2024.
Ceník platný od 1.1.2024 pro platby související s dodávkou pitné vody a odváděním a čištěním
odpadních vod:
vodné – 1 m3 za cenu 74,54 Kč vč. DPH (66,55 bez DPH)
stočné – 1 m3 za cenu 49,43 Kč vč. DPH (44,13 bez DPH)
Na základě Smlouvy o provozování vodohospodářské infrastruktury v obci Horoměřice jsou k tvorbě
ceny pro vodné a stočné užívány tzv. Finanční nástroje. Smluvní ujednání a tyto nástroje jsou
podmínkou pro přidělení dotace ze strany SFŽP na intenzifikaci vodohospodářského majetku
(především ČOV). Provozní náklady jsou v těchto nástrojích fixované, pouze dochází k jejich indexaci
dle indexů ČSÚ, vyjma nákupu pitné vody a vyjma chemikálií na vodě odpadní. Za meziroční
navýšení může zejména zdražení pitné vody nakupované od PVK a.s., kde došlo k nárůstu o 28 %.
Ostatní navýšení odpovídá indexům dle ČSÚ.

Diskuze zahájena v 9:17:00
V 09:20:39 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ivan Král") v tomto
znění:
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Rada obce souhlasí se zvýšením ceny za vodné a stočné na rok 2024 vodné 74,54 Kč s DPH a
stočné 49,43 Kč s DPH.

Hlasování
pro: (4) Miroslav Bradáč, MgA. Václav Liška, Ing. Luboš Langer, Ivan Král
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-40-4/24
zodpovídá: Radka Greplová
termín: 6. 3. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 9:20:55
V 9:21:09 přišel Ing. Aleš Sedláček, přítomno 5 radních.
Aktualizovaný stav prezence:
Přítomni: (5) Miroslav Bradáč, Ivan Král, Ing. Luboš Langer, MgA. Václav Liška, Ing. Aleš Sedláček
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (0)

4. Dohoda o narovnání s ABCD development s.r.o. (bod číslo 4)
Předkladatel: Ing. Aleš Sedláček
Projednávání bodu bylo zahájeno v 9:22:45
Důvodová zpráva:
Při realizaci oprav komunikací U Studánky, došlo ke křížení akcí s kanalizací pro firmu ABCD
development s.r.o., která realizovala přípojku. Obec poskytla firmě dokumentaci, ve které
neodpovídal průměr stávajícího řádu. Díky tomu nešlo napojení realizovat, tak, jak bylo
vyprojektováno. Obec a investor našli řešení, které znamenalo vícenáklady. Způsob jejich úhrady řeší
následující dohoda.
Diskuze zahájena v 9:22:45
V 09:34:53 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Aleš Sedláček") v
tomto znění:
Rada obce souhlasí s uzavřením Dohody o narovnání se spol. ABCD development s.r.o., IČO
04469585, se sídlem Pod kaštany 1106/17, Bubeneč, 160 00 Praha 6,

Hlasování
pro: (5) Ing. Aleš Sedláček, MgA. Václav Liška, Ing. Luboš Langer, Ivan Král, Miroslav Bradáč
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-41-4/24
zodpovídá: Ing. Aleš Sedláček
termín: 6. 3. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 9:35:03

5. Pověření k jednání o nákupu ojetého vozidla pro JSDH
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Horoměřice (bod číslo 5)
Předkladatel: Ing. Aleš Sedláček
Projednávání bodu bylo zahájeno v 9:35:15
Důvodová zpráva:
Vozidlo Liaz je na konci životnosti a čekají ho opravy v řádu stovek tisíc Kč. Není jisté, zda vůbec
projde STK letos na jaře. Nové vozidlo bude obec pořizovat až bude jednotka zařazena do III. stupně.
Tak vznikne nárok i na dotaci. Nyní musí obec řešit situaci koupí ojetého vozidla. Vzhledem k
rostoucím výkonům i postupnému vyškolování a dovybavovány jednotky, se zvyšuje její
akceschopnost. Záměr obce je uzavření smlouvy se Statenicemi. Z těchto důvodů je třeba, aby obec
pověřila místostarostu A. Sedláčka ve spolupráci s velitelem JSDH Horoměřice jednáním s tím, že je
obec připravená uvolnit finanční prostředky na nákup tohoto nebo jiného podobného vozu.
Předpokládaná cena vozidle se bude pohybovat mezi 1,2 a 1,4 mil. Kč včetně jeho vybavení.
Diskuze zahájena v 9:35:15
V 09:54:09 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Aleš Sedláček") v
tomto znění:
Rada obce pověřuje Ing. Aleše Sedláčka ve spolupráci s velitelem JSDH Horoměřice Jiřího
Smutného, aby za obec jednal o koupi ojetého vozidla do maximální částky 1,4 mil. Kč s DPH,
včetně vybavení vozu.

Hlasování
pro: (5) Ing. Luboš Langer, MgA. Václav Liška, Ing. Aleš Sedláček, Ivan Král, Miroslav Bradáč
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-42-4/24
zodpovídá: Ing. Aleš Sedláček
termín: 6. 3. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 9:54:21

6. Návrh na rozdělení nerozděleného zisku 2023 PO Školní jídelna
(bod číslo 6)
Předkladatel: Ivan Král
Projednávání bodu bylo zahájeno v 9:55:08
Důvodová zpráva:
Příspěvková organizace Školní jídelna předkládá návrh na schválení hospodářského výsledku a na
rozdělení zisku za rok 2023 do fondů. Zřizovatel v souladu se zákonem č. 218/2002 Sb. o
rozpočtových pravidlech, dle § 56 projednává a schvaluje tvorbu a převod zisku do jednotlivých
fondů příspěvkové organizace. Příspěvková organizace navrhuje přesunout částku ve výši 500 000
Kč do fondu odměn, 310.288,35 Kč do rezervního fondu ŠJ.
Diskuze zahájena v 9:55:08
V 10:03:46 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ivan Král") v tomto
znění:
Rada obce schvaluje hospodářský výsledek příspěvkové organizace Školní jídelna za rok 2023 ve
výši Kč 810 288,35 Kč a přesun zlepšeného hospodářského výsledku do fondů dle Návrhu
příspěvkové organizace.

Hlasování
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pro: (5) Ivan Král, Ing. Luboš Langer, MgA. Václav Liška, Miroslav Bradáč, Ing. Aleš Sedláček
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-43-4/24
zodpovídá: Radka Greplová
termín: 6. 3. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 10:03:56

7. Návrh na rozdělení zisku 2023_Mateřská škola Horoměřice (bod
číslo 7)
Předkladatel: Radka Greplová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 10:05:00
Důvodová zpráva:
Příspěvková organizace Mateřská škola Horoměřice předkládá návrh na schválení hospodářského
výsledku a na rozdělení zisku za rok 2023 do fondů. Zřizovatel v souladu se zákonem č. 218/2002 Sb.
o rozpočtových pravidlech, dle §56 projednává a schvaluje tvorbu a převod zisku do jednotlivých
fondů příspěvkové organizace. Příspěvková organizace navrhuje přesunout částku ve výši 180.000,-
Kč do fondu odměn a 126.525,82 Kč do rezervního fondu MŠ Horoměřice.
Diskuze zahájena v 10:05:00
V 10:05:45 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Radka Greplová") v
tomto znění:
Rada obce schvaluje hospodářský výsledek příspěvkové organizace Mateřská škola Horoměřice za
rok 2023 ve výši Kč 306 525,82 a přesun zlepšeného hospodářského výsledku do fondů dle Návrhu
příspěvkové organizace.

Hlasování
pro: (5) Ing. Luboš Langer, Miroslav Bradáč, MgA. Václav Liška, Ing. Aleš Sedláček, Ivan Král
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-44-4/24
zodpovídá: Radka Greplová
termín: 6. 3. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 10:05:53

8. Smlouva o zřízení věcného břemene - služebnosti IV.-
12-6027223, pro parc. č. 166/11-kNN, na pozemku parc.č. 449/6,
k.ú. Horoměřice (bod číslo 8)
Předkladatel: Ing. Luboš Langer
Projednávání bodu bylo zahájeno v 10:06:43
Důvodová zpráva:
Žádost spol. ČEZ Distribuce,a.s., se sídlem Děčín, zastoupená spol. Ungerer s.r.o., se sídlem Libušín,
IĆ 24729507, o uzavření Smlouvy o zřízení věcného břemene- služebnosti, IV-12-6027223/VB 2, pro
parc. č. 166/11-kNN, k.ú. Horoměřice, na pozemku 449/6, v k.ú. Horoměřice, obec Horoměřice.
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Jedná se o 7 bm nového zemního kabelového vedení kNN. Smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení
věcného břemene a umístění stavby schválilo zastupitelstvo obce č. UZ-6-1/21 dne 9.3.2021.
Diskuze zahájena v 10:06:43
V 10:07:44 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Luboš Langer") v
tomto znění:
Rada obce souhlasí s uzavřením Smlouvy o zřízení věcného břemene - služebnosti
IV-12-6027223/VB 2, pro parc. č. 166/11, k.ú. Horoměřice, na pozemku parc. č. 449/6, v k.ú.
Horoměřice, obec Horoměřice, pro ČEZ Distribuce a.s., se sídlem Děčín, zast. spol. Ungerer s.r.o.,
se sídlem Libušín, za jednorázovou náhradu 2 100 Kč.

Hlasování
pro: (5) Miroslav Bradáč, Ivan Král, MgA. Václav Liška, Ing. Aleš Sedláček, Ing. Luboš Langer
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-45-4/24
zodpovídá: Ivana Petříková
termín: 6. 3. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 10:07:54

9. Poptávkové řízení - Vypracování projektu rekonstrukce
veřejného osvětlení ve vztahu k aktuálnímu dotačnímu titulu (bod
číslo 9)
Předkladatel: Radka Greplová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 10:11:37
Důvodová zpráva:
Obec Horoměřice poptává vypracování projektu rekonstrukce veřejného osvětlení v obci.
Poptávané služby:
zpracování projektové dokumentace
součinnost s dotační agenturou, příp. energo specialistou
energetický posudek
zatřídění komunikací do tříd osvětlenosti
poradenství po celou dobu trvání výběrového řízení a realizace po technické stránce
protokol o měření osvětlení po realizaci projektu

Celková nabídková cena: max. 360.000,- bez DPH
Odevzdání projektu: do dvou měsíců od podepsané objednávky

Pasport veřejného osvětlení není potřeba, obec ho má k dispozici.

Bylo poptáno 7 firem:
Název IČ

LAMA lighting technologies s.r.o. 28622740

ELKOV elektro a.s. 26279690

ECOLED veřejné osvětlení s.r.o. 29146411

NBB Bohemia s.r.o. 25016261
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EKOSVĚTLO S.R.O. 29003903

Enerfis s.r.o. 24160202

Yunex Traffic 09962638

RUE s.r.o. 19469602

Nabídku podali v termínu (do 31.1.2024) dvě firmy:
RUE s.r.o. - 311.000,- vč. DPH
https://ruesro.cz/

ECOLED veřejné osvětlení s.r.o. - 257.125,- vč. DPH
https://ecoled.cz/
Diskuze zahájena v 10:11:37
V 10:18:18 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Radka Greplová") v
tomto znění:
Rada obce souhlasí s vypracováním projektu rekonstrukce veřejného osvětlení v obci firmou
ECOLED veřejné osvětlení s.r.o., Karlovarská 1104/14, 161 00 Praha 6, IČ: 29146411, za
nabídkovou cenu 257 125 Kč vč. DPH.

Hlasování
pro: (5) Ivan Král, Miroslav Bradáč, Ing. Luboš Langer, MgA. Václav Liška, Ing. Aleš Sedláček
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-46-4/24
zodpovídá: Radka Greplová
termín: 6. 3. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 10:18:26

10. Dodatek ke smlouvě o dílo z 2.5.2023 - dostavba ZŠ
Horoměřice (bod číslo 10)
Předkladatel: Ivan Král
Projednávání bodu bylo zahájeno v 10:21:19
Důvodová zpráva:
Z důvodu využití metody "Design and Build" pro budoucí výběrové řízení na dodavatele pro dostavbu
ZŠ, je nutné zpracovat, standardy a výkonová kritéria, tedy vlastnosti, které by stavba z hlediska
energetické náročnosti, kvality vnitřního prostředí a rozsahu funkcí měla splňovat.
Diskuze zahájena v 10:21:19
V 10:29:04 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ivan Král") v tomto
znění:
Rada schvaluje uzavření dodatku " Zpracování standardu stavby" ke smlouvě o dílo na projekt
"Zpracování projektové dokumentace pro navýšení kapacity ZŠ Horoměřice" ze dne 2.5. 2023 s
firmou Hlaváček a partner s. r. o., sídlem Vokovická 685/14, Praha 6, za cenu 595 000 Kč plus
zákonné DPH.

Hlasování
pro: (5) Ivan Král, Ing. Luboš Langer, Miroslav Bradáč, MgA. Václav Liška, Ing. Aleš Sedláček
proti (0)
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zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-47-4/24
zodpovídá: Ivan Král
termín: 6. 3. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 10:29:14

11. Ukončení smlouvy o nájmu prostoru sloužícího k podnikání č. 5
- garáže (bod číslo 11)
Předkladatel: Eva Kybicová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 10:32:53
Důvodová zpráva:
Nájemce žádá o ukončení Smlouvy o nájmu - garáže č. 5 o výměře 36 m2 dohodou k 29.2. 2024.
Diskuze zahájena v 10:32:53
V 10:34:30 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eva Kybicová") v
tomto znění:
Rada obce souhlasí s ukončením pronájmu garáže č. 5 dohodou k 29.2.2024 a se zveřejněním
záměru pronajmout tento nebytový prostor.

Hlasování
pro: (5) Ing. Luboš Langer, Ivan Král, Miroslav Bradáč, MgA. Václav Liška, Ing. Aleš Sedláček
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-48-4/24
zodpovídá: Eva Kybicová
termín: 6. 3. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 10:34:39

12. Galerie Orchidea - záměr obce - výmalba v Galerie Orchidea a
položení nové podlahové krytiny vč. ochrany stěn (bod číslo 12)
Předkladatel: MgA. Václav Liška
Projednávání bodu bylo zahájeno v 10:34:49
Důvodová zpráva:
Radní V. Liška předkládá návrh na výmalbu Galerie Orchidea a položení nové podlahové krytiny, vč.
ochrany stěn.
Diskuze zahájena v 10:34:49
V 10:49:57 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Václav Liška") v tomto
znění:
Rada obce pověřuje radního V. Lišku k provedení poptávkového řízení na výmalbu Galerie
Orchidea a položení nové podlahové krytiny vč. ochrany stěn.

Hlasování
pro: (5) Ing. Luboš Langer, Miroslav Bradáč, MgA. Václav Liška, Ivan Král, Ing. Aleš Sedláček
proti (0)
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zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-49-4/24
zodpovídá: MgA. Václav Liška
termín: 6. 3. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 10:50:33

13. Cenová nabídka spol. Galileo na pořízení Informačního kiosku
v zastávkách MHD (bod číslo 13)
Předkladatel: Ing. Aleš Sedláček
Projednávání bodu bylo zahájeno v 10:50:41
Důvodová zpráva:
Návrh na pronájem informačního kiosku. Firma zajišťuje servis, software a propojení se systémem.
Diskuze zahájena v 10:50:41
Rada bere materiály předložené k bodu č. 14 - Cenová nabídka spol. Galileo na pořízení
Informačního kiosku v zastávkách MHD na vědomí.
Projednávání bodu bylo ukončeno v 11:15:26

14. Pronájem bytu č.13 pro potřeby Klubu důchodců Horoměřice
(bod číslo 14)
Předkladatel: Miroslav Bradáč
Projednávání bodu bylo zahájeno v 11:15:37
Důvodová zpráva:
Nájem je poskytován za účelem umožnění činnosti Klubu důchodců Horoměřice.
Způsob užívání - poradenská činnost pro občany důchodového věku a zdravotně postižené občany,
mobilní masáže,
Celkové nájemné včetně nákladů za služby a energie 1,-/měsíc,
Diskuze zahájena v 11:15:37
V 11:22:54 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Miroslav Bradáč") v
tomto znění:
Rada obce souhlasí s pronájmem bytu č. 13, Slunná 700, pro potřeby Klubu důchodců Horoměřice
za celkové nájemné včetně nákladů za služby a energie ve výši 1 Kč/měsíc, na dobu určitou do
31.8.2024.

Hlasování
pro: (5) MgA. Václav Liška, Ivan Král, Ing. Luboš Langer, Miroslav Bradáč, Ing. Aleš Sedláček
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-50-4/24
zodpovídá: Eva Kybicová
termín: 6. 3. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 11:23:05
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15. Cenová nabídka za převedení datových souborů passportů a
vrstev v MISYSu (bod číslo 15)
Předkladatel: Ing. Aleš Sedláček
Projednávání bodu bylo zahájeno v 11:24:29
Důvodová zpráva:
Cenová nabídka firmy GEPRO za převedení dat do shp za cenu 19 000 Kč bez DPH.
Diskuze zahájena v 11:24:29
V 11:29:59 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Aleš Sedláček") v
tomto znění:
Rada obce souhlasí s cenovou nabídkou od firmy GEPRO za převedení datových souborů passportů
a vrstev v MISYSu za nabídkovou cenu 19 000 Kč bez DPH.

Hlasování
pro: (5) Miroslav Bradáč, Ing. Aleš Sedláček, MgA. Václav Liška, Ing. Luboš Langer, Ivan Král
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-51-4/24
zodpovídá: Ing. Aleš Sedláček
termín: 6. 3. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 11:30:11
V 11:34:59 Ing. Luboš Langer podal procedurální návrh na přerušení jednání.
Jednání přerušeno 21.02.2024 v 11:35:04
Jednání obnoveno 21.02.2024 v 12:51:29

16. Stanovisko k výstavbě bytového domu U Dubu (bod číslo 16)
Předkladatel: Ing. Luboš Langer
Projednávání bodu bylo zahájeno v 12:52:01
Diskuze zahájena v 12:52:01
V 12:55:33 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Luboš Langer") v
tomto znění:
Rada obce konstatuje, že stavebník doplnil požadované dokumenty k projektu stavby, projednala
záměr stavby a vyzývá stavebníka k zahájení jednání o plánovací smlouvě.

Hlasování
pro: (5) Ing. Luboš Langer, Ivan Král, MgA. Václav Liška, Ing. Aleš Sedláček, Miroslav Bradáč
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-52-4/24
zodpovídá: Ing. Luboš Langer
termín: 6. 3. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 12:55:45
V 13:24:39 odešel MgA. Václav Liška, přítomni 4 radní.
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Aktualizovaný stav prezence:
Přítomni: (4) Miroslav Bradáč, Ivan Král, Ing. Luboš Langer, Ing. Aleš Sedláček
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (1) MgA. Václav Liška

17. Havarijní oprava chodníku U Antiku. (bod číslo 17)
Předkladatel: Ing. Aleš Sedláček
Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:37:15
Důvodová zpráva:
Výkop a prvotní sanace byla provedena na základě nabídky NMA s.r.o. v celkové hodnotě 99 820 Kč.
(Výkop a umístění vedení dešťové kanalizační trubky DN 300 v zámkové dlažbě). Pak bylo provedené
oslovení dalších dvou dodavatelů. Na základě poptávky dílo dokončí KRAVSTAV s.r.o. a to včetně
pokládky nové zámkové dlažby.

NMA s.r.o. 249 460 Kč
KRAVZSTAV s.r.o 204 063,90 Kč
ValstavCZ-7 s.r.o. 209 985,50 Kč
Diskuze zahájena v 13:37:15
V 13:47:19 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Aleš Sedláček") v
tomto znění:
Rada obce souhlasí s realizací havarijní opravy chodníku firmou NMA s.r.o (výkop, odvodnění) za
cenu 99 820 Kč a KRAVSTAV s.r.o. (nová dlažba, zhutnění, umístění svodových žlabů) za cenu 204
063,90 Kč, viz položková nabídka.

Hlasování
pro: (4) Ing. Luboš Langer, Ing. Aleš Sedláček, Ivan Král, Miroslav Bradáč
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-53-4/24
zodpovídá: Ing. Aleš Sedláček
termín: 6. 3. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:47:30

18. Nájemní smlouva na pozemky parc. č. 45/4 a 586, k.ú.
Horoměřice, parkoviště Agrivep (bod číslo 18)
Předkladatel: Ing. Aleš Sedláček
Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:47:47
Diskuze zahájena v 13:47:47
V 13:50:43 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Aleš Sedláček") v
tomto znění:
Rada obce souhlasí s uzavřením nájemní smlouvy na pozemek parc. č. 45/4 a 586, k.ú. Horoměřice,
(parkoviště), s firmou AGRIVEP a.s., IČ: 00107361, 252 62 Velké Přílepy, na dobu určitou od
1.1.2024 do 31.12.2029.

Hlasování
pro: (4) Ing. Luboš Langer, Miroslav Bradáč, Ivan Král, Ing. Aleš Sedláček
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proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-54-4/24
zodpovídá: Ing. Aleš Sedláček
termín: 6. 3. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:51:38

19. Různé (bod číslo 19)
Předkladatel: Ing. Luboš Langer
Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:51:51
Důvodová zpráva:
1) Zveřejnit ve Zpravodaji výzvu na zájemce o členství v Redakční radě.
2) Veřejné plakátovací plochy - záměr.
Diskuze zahájena v 13:51:51
Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:13:09
Jednání ukončeno 21.02.2024 v 16:13:23
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Ověřeno ověřovateli:

1)   5. 3. 2024 11:41  Ing. Aleš Sedláček, v.r.

2)   28. 2. 2024 14:48  Miroslav Bradáč, v.r.

 
Podpisy odpovědných osob:

Starosta(ka):
 

Ing. Luboš Langer, v.r.

Místostarosta(ka):
 

Ivan Král, v.r.

Místostarosta(ka):
 

Ing. Aleš Sedláček, v.r.
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